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 דיון והחלטות:

 ערב טוב,   אושרת נגר:

 .מתכנסת המועצה הנבחרת לישיבתה הראשונההיום כג' באדר ב' תשפ"ד 

התכנסנו כאן כדי לומר תודה לחברי המליאה היוצאים ולברך בכניסתם את 

 חברי המליאה הנבחרים. 

היום אנחנו מסיימים למעלה מחמש שנות כהונה של חברי המליאה הנוכחית. 

מליאה רוויה באתגרים בהם התמודדנו עם מגפה בינלאומית ועם מלחמה  

 שעדין נמשכת.    קשה מנשוא

שנים להיווסדה של המושבה בנימינה ובימים   100במהלך השנים הללו ציינו 

 שנים להיווסדה של גבעת עדה.   120אלו ממש מציינים 

 שלו ההווה, עברו את יודע  שאינו  ״עם: אמר ז״ל אלון יגאל לשעבר החינוך שר

,  היוצאים המליאה מחברי נפרדים כשאנחנו, היום . בערפל״ לוט ועתידו דל

 תרומתם  ואת עשייתם את זוכרים, תודה להם מוקירים אנחנו

אני שמחה לפתוח את הערב הזה עם סרטון קצר על עשיית המועצה בחמש  

 השנים האחרונות.  

 אני מתכבדת להזמין את ראש המועצה היוצא, מר איתי ויסברג, לשאת דברים. 

 
 המועצה היוצא מר איתי ויסברג דבר ראש  .1

 ראש המועצה גיל חנניה, איתי ויסברג:
 ראשי המועצה לשעבר עמי ארגוב,מוטי קירמאיר, אריה זיתוני ואורי דיסטניק 

 ידידי סגן וממלא מקום ראש המועצה היוצא מנחם ברגב 
 חברי המועצה היוצאת וחברי המועצה הנכנסת ובני המשפחה.

ההיסטוריה   פעם  בכל  אולם  הזה  מהתפקיד  נפרדתי  כבר  פעמים  מדי  יותר 

 שינתה את מסלולה ולקחה אותי איתה. זה אולי הסיפור הפוליטי המקומי שלי.  
בתחילת  פרשו  המכהנים  שחברי  בגלל  רק  מועצה  כחבר  פעמיים  שימשתי 

 הקדנציה.
 נסחפתי למערכת בחירות מיוחדת רק בגלל שחברי פינקי לא חזר מויאטנם. 

באוקטובר,    7נפרדתי בראש השנה שעברה מכולם בפוסט מפורט ואז הגיע ה  

טרף לנו את החיים ודחה את הבחירות עוד ועוד. ולקינוח, בא לו גם סיבוב שני 

 בבחירות לראשות המועצה.
השנים   בחמש  שלנו  המועצה  שעברה  לקדנציה  ביחס  כלום  הוא  זה  כל  אבל 

"שומר  דרך  אנשים,  ובודדה  מערכות  ששיתקה  עולמית  ממגיפה  האחרונות. 

חומות" שסיכן את החיים המשותפים שלנו עם שותפינו הערבים, דרך חמש 

מערכות בחירות כלליות של ממשלות זמניות ושנתיים וחצי ללא תקציב מדינה 

 "חרבות ברזל" שעדיין גובה מאיתנו תשלום דמים יומי.  ועד
מה   כל  על  וגאה  מרוצה  אני  הביקורתיות,  בעיני  לאחור  מסתכל  כשאני  גם 

שהספקנו והצלחנו לעשות. לא הכל הצליח, לא הספקנו להשלים את הכל אבל 

אני משאיר רשות מקומית במצב טוב    -העובדות מדברות ועוד ידברו בהמשך  

 שנים בלא מעט נושאים.   7מזה שנכנסתי אליו לפני כ 
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שהם שותפים למצב תודה לחברי המועצה, אלו שהלכו איתי ואלו שהלכו נגדי,  

הטוב של הרשות שלנו היום. לא היה תקציב שהוגש למליאה שלא זכה לרוב. 

עשרות תב"רים שהוגשו לאישור המליאה זכו בדרך כלל לרוב מוחלט שאיפשר 

סביבת  ושיפור  בפיתוח  לתושבים  חזרה  המתהווה  הציבורי  העושר  חלוקת 

ציבוריי שטחים  פיתוח  תכניות  אישרנו  כולנו.  של  רחובות  החיים  וסלילת  ם 

מלאות  פתוח  וקרנות  וגדל  הולך  מאוזן  שוטף  תקציב  לנו  יש  קדימה,  לשנים 

משהיו מעולם עם אופק גידול נוסף. יצאנו מתכנית התייעלות כובלת לעצמאות 

כלכלית בדרכנו לאיתנות כלכלית מלאה. עשינו יחד הרבה לטובת הציבור הגם 

 שרצינו יותר. 
אי אפשר היה לעשות דבר מכל אלה ללא עבודתם המסורה של עובדי המועצה  

ורצוני  דברי  עשו  לראשם,  אותי  כך שקיבלו  על  עמוקה  תודה  חייב  אני  להם 

 ושמרו עלי מלמעוד.  
ביום זכייתי בבחירות הבטחתי לקהילה שאעשה הכל בדרך אחת, דרך הישר. 

חייב   אני  בהבטחתי  לעמוד  שקיבלתי  ביותר  הגדולה  העזרה  ואת  היה.  כך 

לשותפי ושותפותי במועצה, מהמנכ"לית ניצן, דרך המעגל הקרוב לי "הגשר"  

 של פרי אושרת ודקלה, עד כל מנהלי האגפים ועובדיהם. 
כמי שמותנה בו פבלובית לחפש את ראש המועצה בכל פעם שמכריזים עליו אני  

יותר. אני לא אוהב  יודע שהסטטוס החדש ישן שלי כאדם פרטי הולם אותי 

לדבר  ולא  להצטלם  אוהב  לא  ההתכנסות,  מסמר  להיות  אוהב  לא  פרסום, 

את   ולפנות  קדנציות  שתי  לתת  נוספת  טובה  סיבה  הנה  בכך.  צורך  כשאין 

 . הלוואי שזה היה הנוהג השולט בכל מוסדות השלטון. הכיסא
טובים.   פתיחה  ובנתוני  ביותר  ראויה  ציבורית  למערכת  נכנס  אתה  גיל, 

בטוח  אני  אבל  המקומיים  ולא  הלאומיים  לא  קטנים,  לא  לפנייך  האתגרים 

 שבעזרת הרוח הקיימת כיום בקרב עובדי המועצה תוכל לכם. 
בשם המועצה היוצאת על כל נבחריה, מנחם ברגב, אלינור בראל, אביטל תבור,  

'קלין בן עמי, אביב רגב, אהרון שיאחי, גשחר איתן, מעוז ינון, אפרת מזרחי,  

ומוטי   מאיר  קרן  שבתאי,  שניר  צדיק,  ענבל  סלמה,  שלומי  טרם,  שלום 

קירמאיר,  אני רוצה לאחל לך גיל ולכל חברי המועצה הנכנסת הצלחה רבה  

 בתפקידכם הציבורי. אני לרשותכם ככל שתזדקקו ותחפצו. 
מר בימים אלו שוב ושוב את המילים "שישובו בנות ובנים  וזו גם העת הראויה ל

לאלה   ראויים  ושנהיה  ובנפשם  בגופם  והפצועים  הפצועות  שיחלימו  לגבולם, 

 שכבר אינם". 
 בהצלחה למושבות האהובות שלנו גבעת עדה ובנימינה.
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 פרידה מחברי המועצה המסיימים את תפקידם וחלוקת שי .2
   :שי לחברי המליאה היוצאיםהענקת  אושרת נגר:

   ,'קלין בן עמי אריקסון, גאביב רגב , אפרת מזרחי, אלינור בראל, מנחם ברגב

מוטי  ,קרן מאיר , ענבל לאור צדיק,  מעוז ינון , שחר איתן , אביטל תבור

 .רירמאיק

קרן,  –בשם חברות וחברי המועצה המסיימים את שליחותם הציבורית היום  אפרת מזרחי:

'קלין, אביב, גענבל, שלומי, שלום, שניר, מעוז, שחר, מנחם, אלינור, אביטל, 

 קדנציות + חצי שנה !!  6שמסיים    -אהרון שיאחי

שנים של עשייה ציבורית כחברת מועצה ואם נוסיף  15.5ואני שמסיימת "רק" 

בהחלט  וס ... וואוו ז"ועדי ההורים, כפר הילדים והמתנפועלי בולזה את 

מהווה את רוב שנות חיי בעשייה התנדבותית מכל הלב  תקופה משמעותית ש

 והנשמה. 

עברה עלינו קדנציה מלאה אתגרים, גם פוליטיקה פנימית מורכבת, גם  

קורונה ארוכה שהכריחה חשיבה יצירתית,   פוליטיקה ארצית מטלטלת,

 מה ארורה שהעלתה גם את המושבות שלנו לסף חרדות מוגבר.ובסוף מלח

על אף כל האתגרים הללו הצלחנו להביא הישגים לא מבוטלים, שאת חלקם  

השפענו לטובה על חיי היום יום של  , גאים שראיתם בסרט סיכום הקדנציה

 תושבי המושבות האהובות שלנו בנימינה וגבעת עדה.

הרכב איכותי במיוחד עם רוב  , ואשר לכם, חברי מליאת המועצה הנבחרים

 נשי משובח !

יש לי המון תובנות והמון המלצות למליאה החדשה, אך אתמצת זאת מתוך 

 פוסט שכתבתי לפני כעשר שנים:  

 תפקידו של ראש מועצה משול בעיניי למנצח על תזמורת. 

המטרה היא לגרום לקהל הגדול להנות, לצאת מרוצה ולקנות מנוי גם בעונה  

 הבאה. 

המנצח עומד על פודיום נמוך, מקל קטן בידו, חי ונושם את המנגינה, מכיר 

 לעומק כל נגן וכל כלי נגינה ויודע בדיוק איך להפיק מהם את הטוב ביותר.

הוא ממקם את הנגנים הטובים בשורה הראשונה, מפרגן להם בסולו פה ושם  

ויודע טוב מאוד שההרמוניה כולה מופקת כשכל התזמורת מנגנת יחד בקצב  

 משותף ובהנאה גדולה. 

 אני מאחלת למליאת המועצה בקדנציה החדשה לנגן יחד בהרמוניה ציבורית

אתם נגנים ונגניות מעולים אחת אחד וביחד אני מאחלת לכם להפיק 

 למושבות מוסיקה ציבורית משובחת. 

ולך גיל, כמי שהתנדב עשרות שנים בשירות הציבור בחינוך הבלתי פורמאלי, 

 שהיווה אז אנסמבל קטן, הגיע זמנך לנצח על תזמורת שלמה !!

 .תזמורת שמורכבת מנבחרי הציבור, עובדי המועצה ומתנדבים רבים

ע )גם אם מרחוק( בבחירת המנגינות אשמח לסיי בהצלחה ענקית לך,גיל 

 וקריאת התווים. 
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ובאופן הכי פרטי, גאה בעשייתי, בחותם הציבורי שאני שותפה לו בכל פינה 

 . ברחבי המושבות גאה בהעלאת צרכי גבעת עדה לסדר היום

והכי גאה שילדיי גדלו וספגו נתינה חברתית וגם אצלם זה חלק בלתי נפרד  

 מהחיים עצמם. 

אז בהזדמנות הזו תודה לכם ותודה ענקית לדרור שלי שהיווה עוגן ומשענת  

 בתקופות המאתגרות פוליטית ובכלל.

 אוהבת אתכם מאוד מאוד.

מזכירת הבחירות מטעם המועצה, הגברת פרי  להזמין את  תאני מתכבד נגר:אושרת 

 .להכריז על תוצאות הבחירותולד, נגרי

 
 מזכירת הבחירות, גב' פרי גרינולד הקראת תוצאות הבחירות על ידי  .3

 הודעה בדבר תוצאות הבחירות למועצת הרשות המקומית בנימינה גבעת עדה  פרי גרינולד:

 1965-הרשויות המקומיות )בחירות(, התשכ"הלפי חוק 

 -)להלן    19651-)א( לחוק הרשויות המקומיות )בחירות(, התשכ"ה71לפי סעיף  

 החוק(, נמסרת בזה

עדה   גבעת  בנימינה  המקומית  הרשות  למועצת  הבחירות  תוצאות  על  הודעה 

 :(2024בפברואר  27י"ח באדר א' התשפ"ד ) שנערכו ביום

הקולות  (1) מספר  שאושרו,  המועמדים  רשימות  של  וכינוייהן  אותיותיהן 

הכשרים שניתנו לכל אחת מרשימות המועמדים ומספר המנדטים שבהם  

 זכתה כל אחת מרשימות המועמדים הם כמפורט להלן: 

 
 טור א'

אותיות  
 הרשימה

 טור ב' 
 כינוי הרשימה

 טור ג' 
הקולות  מספר

 הכשרים

 טור ד' 
מספר 

 המנדטים
 2 1300 גבעת עדה אחת  א

 - 302 למען הבית זך 
 3 1448 לב אחד בראשות גיל חנניה כן
 2 768 עתיד חדש למושבות מ

 1 713 אופק רק
 2 1226 תנופה למושבות  ש

 3 1380 תלם חוזה חדש תלם 
 

א'   (2) פרי גרינולד: בטור  מפורטות  שאותיותיה  הרשימה רשימה  עם  התקשרה  להלן 

 לחוק:  45שאותיותיה מפורטות בטור ב' לצידה, לפי סעיף 

 
 טור ב'  טור א'

 רק כן
 תלם  א
 

 . 7259המספר הכולל של הבוחרים שהצביעו בתחום הרשות המקומית הוא   (3) פרי גרינולד:
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 . 7137המספר הכולל של הקולות הכשרים שניתנו בבחירות הוא  (4)

 . 122הקולות שנמצאו פסולים הוא המספר הכולל של  (5)

 שמות האנשים שנבחרו חברי המועצה מכל רשימה הם כמפורט להלן: (6)

 
 טור א'

אותיות  
 הרשימה

 טור ב' 
 

 ברדזיק אסתר -רוז'נסקי .1 א
 יונגר תמיר .2

 חנניה גיל .1 כן
 לב ארי דפנה  .2
 זיוון ליאור  .3

 עזני מיכל-אורון .1 מ
 לוי עזר דרור  .2

 חולי ענת  .1 רק
 פרץ שלמה .1 ש

 עציון שושנית גואנה -ג'ראסי .2

 תבור אביטל  .1 תלם 
 ינון מעוז  .2
 ארז קרונפלד נטע  .3

 
  הודעה בדבר תוצאות הבחירות לראש הרשות המקומית בנימינה גבעת עדה  פרי גרינולד:

חוק   התשכ"הלפי  )בחירות(,  המקומיות  הרשויות    1965-הרשויות  וחוק 

 1975-וכהונתם(, התשל"ההמקומיות )בחירת ראש הרשות וסגניו 

)בחירות(, התשכ"ה71לפי סעיף   וסעיף   19652-)א( לחוק הרשויות המקומיות 

וכהונתם(,  1)ב()7 וסגניו  הרשות  ראש  )בחירת  המקומיות  הרשויות  לחוק   )

הרשות   19753-התשל"ה לראש  הבחירות  תוצאות  על  הודעה  בזה  נמסרת   ,

 המקומית בנימינה גבעת עדה. 

 : (2024בפברואר  27י"ח באדר א' התשפ"ד )בבחירות שנערכו ביום  (1)

שמות המועמדים שאושרו ומספר הקולות הכשרים שניתנו לכל אחד  ( א)

 מהם במספרים ובאחוזים הם כמפורט להלן: 

 
 טור א'

 שם המועמד 
 טור ב' 

 הקולות הכשרים במספרים
 טור ג' 

 הקולות הכשרים באחוזים 
 21.16 1512 עזני-מיכל אורון

 19.30 1379 ענת חולי 
 33.91 2423 גיל חנניה
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 טור א'
 שם המועמד 

 טור ב' 
 הקולות הכשרים במספרים

 טור ג' 
 הקולות הכשרים באחוזים 

 4.66 333 שלמה אחיקם סלמה 
 20.98 1499 שלמה פרץ

 
המספר הכולל של הבוחרים שהצביעו בתחום הרשות המקומית הוא   (ב) פרי גרינולד:

7260 . 

 . 7146המספר הכולל של הקולות הכשרים שניתנו בבחירות הוא  (ג)

 . 114המספר הכולל של הקולות שנמצאו פסולים הוא  (ד)

 : (2024במרס  10ל' באדר א' התשפ"ד )בבחירות החוזרות שנערכו ביום  (2)

הקולות הכשרים שניתנו לכל אחד שמות המועמדים שאושרו ומספר   ( א)

 מהם במספרים ובאחוזים הם כמפורט להלן: 

 
 טור א'

 שם המועמד 
 טור ב' 

 הקולות הכשרים במספרים
 טור ג' 

 באחוזים הכשרים הקולות
 37.09 2137 עזני-מיכל אורון

 62.91 3624 גיל חנניה
 

המספר הכולל של הבוחרים שהצביעו בתחום הרשות המקומית הוא   ( א) פרי גרינולד:
5810 . 

 

 . 5761המספר הכולל של הקולות הכשרים שניתנו בבחירות הוא  (ב)
 

 . 49המספר הכולל של הקולות שנמצאו פסולים הוא  (ג)
 
 גיל חנניה. שמו של המועמד שנבחר לראש הרשות הוא  (ד)

 תודה רבה פרי. אושרת נגר:
גרמן לנהל מחנאי להזמין את מנכ"לית המועצה הגברת ניצן  תאני מתכבד

 .ה הנכנסיםאת טקס הצהרת האמונים של חברי המועצ
 ערב טוב ובשעה טובה לכל הנבחרים. ניצן מחנאי גרמן:

לקרוא בתורו את הצהרת האמונים בנוסח  אבקש מכל אחד מנבחרי הציבור 
למדינת ישראל ולמלא : "אני מתחייב לשמור אמונים שמופיע לפניכם

 באמונה את שליחותי במועצה". 
 , גיל חנניה. אתחיל מחבר המועצה, ראש המועצה שלנו

 
 הצהרת אמונים של חברי המועצה  .4

חנניה  אני   גיל חנניה: ולמלא באמונה את    לשמור אמונים למדינת ישראלמתחייב  גיל 

 שליחותי במועצה. 

 מסיעת לב אחד. מזמינה את דפנה לב ארי  ניצן מחנאי גרמן:

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה   תמתחייבדפנה לב ארי  אני   דפנה לב ארי: 

 את שליחותי במועצה. 

 מזמינה את ליאור זיוון מסיעת לב אחד. ניצן מחנאי גרמן:
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מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את  ליאור זיוון  אני   ליאור זיוון: 

 שליחותי במועצה. 

 תנופה למושבות. מזמינה את שלומי פרץ מסיעת  ניצן מחנאי גרמן:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שלומי פרץ  אני   שלומי פרץ: 

 שליחותי במועצה. 

 מזמינה את שושנית עציון מסיעת תנופה למושבות  ניצן מחנאי גרמן:

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה    תמתחייבשושנית עציון  אני   שושנית עציון: 

 את שליחותי במועצה. 

 מסיעת אופק. מזמינה את ענת חולי  ניצן מחנאי גרמן:

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את    תמתחייבענת חולי  אני   ענת חולי: 

 שליחותי במועצה. 

 מזמינה את דרור לוי מסיעת עתיד חדש למושבות.  ניצן מחנאי גרמן:

לוי  אני   דרור לוי: את דרור  באמונה  ולמלא  ישראל  למדינת  אמונים  לשמור  מתחייב 

 שליחותי במועצה. 

 מסיעת תלם חדש למושבות. מזמינה את אביטל תבור  ניצן מחנאי גרמן:

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה    תמתחייבאביטל תבור  אני   אביטל תבור:

 את שליחותי במועצה. 

 מזמינה את מעוז ינון מסיעת תלם חדש למושבבות.  ניצן מחנאי גרמן:

ינון  אני מעוז ינון:  את    מעוז  באמונה  ולמלא  ישראל  למדינת  אמונים  לשמור  מתחייב 

 שליחותי במועצה. 

 מזמינה את נטע ארז מתלם חדש למושבות.  ניצן מחנאי גרמן:

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את    תמתחייב  נטע ארז  אני נטע ארז:

 שליחותי במועצה. 

 מזמינה את אסתי רוזנסקי מסיעת גבעת עדה אחת. ניצן מחנאי גרמן:

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה   תמתחייבאסתי רוזנסקי אני  : אסתי רוזנסקי

 את שליחותי במועצה. 

 מזמינה את תמיר יונגר מסיעת גבעת עדה אחת.  ניצן מחנאי גרמן:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את  תמיר יונגר  אני   תמיר יונגר:

 שליחותי במועצה. 

 , הצלחתכם היא הצלחתנו.תודה רבה לכולם ניצן מחנאי גרמן:

אישי קוראת להחזרת כל החטופות והחטופים במהרה הביתה   ומכאן ובאופן

 ומאחלת שחיילנו ישובו לשלום. 

  .לשאת דברים , מר גיל חנניהנכנסלהזמין את ראש המועצה ה שמחהאני  אושרת נגר:

 
 דבר ראש המועצה הנכנס מר גיל חנניה .5

 , יקרים  ושותפות שותפים  גיל חנניה:

  חברי ,  מוטי, אריה ועכשיו איתי, חברי המועצה בדימוס    - עבר  מועצות  ראשי

 .כולם וחברי מכובדיי ,תושבים ,העתידית המועצה
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  בה   ארוכה  תקופה  אחרי.  זה  חגיגי  במעמד  איתכם  כאן   לעמוד  מתרגש  אני

 הגיע.  שלנו  למושבות  טוב  לעשות   נכון  איך  והתייעצנו   חשבנו ,  כתבנו,  חלמנו

 .ולעבוד להתחיל המנדט את קיבלנו בו  הרגע

 .  והיסטוריים כואבים, קשים הימים

  של   והמשותף  הגדול  הבית  על  מסתכל  אני  שלנו  המושבות  על  ההסתכלות  לפני

 אוחזים  אנו  בה  המציאות  את  בקול  לכאוב  שלא  יכול  ולא  המדינה  על,  כולנו

  אזרחים   860,  הרוגים  חיילים  600  חטופים   134,  למלחמה  של  יום  179:  כעת

.                                           מביתם  מפונים  100,000  ומעל  פצועים  3000  מעל,  הרוגים

  ומשפחת  ביטן  משפחת  -יקיריהם  את  שאיבדו  אהובות  משפחות  שתי   ואצלנו

 .                                       נועם ושל עומר של חוסרם ואת אובדנם את הכואבים אשרם

  התגבשו  שטרם  וכאבים   אנשים   מכירים  שאנחנו   למספרים  ומסביב 

 .   ומודאג כ"כ כואב והלב. ושכול טראומה, כאב, אובדן של  לסטטיסטיקות

  תפיסת ,  שלנו  העתיד  אודות  וגדולות  עמוקות  שאלות  מקיפות  כולנו  את

 בין,  והעצב  הדאגה  בין,  כך  בתוך.  חיים  אנו  בה  והחברה  בישראל  מנהיגות

 את  לראות  לנו  מציע  אני  מרגשת  אזרחית  התרוממות  גם  שידעו  ימים

, ותקווה  נחמה  יש  שבה   מציאות  לברוא,  לרשותנו  העומדת  הגדולה   ההזדמנות

 הזו  השליחות  שיראת  לנו  ומאחל  שלנו  ובקהילות  בבית  מזור  ואפילו  מענה

 .  לפנינו רבה עבודה  .יום יום אותנו תלווה

  ענווה  לצד וביטחון  באמונה מצויד, ללמידה פתוח אבל להצליח נחוש  בא אני

 .                             גדולה

 או  המבוגר  הממוצע  מהתושב  יותר  חכם  ואינני  בידי  כולה  איננה  החכמה

  כאן   ובטחון  שייכות  ומלאי  נוחים  טובים  חיים  ומבקש  המשווע  זה   הצעיר

 .בביתו

 אני,  רחבות  מבט  נקודות  וייתן   תקווה  שיהווה,  שלנו  משותף  ליחד  שואף  אני

  לעשות   ונכון  שאפשר  שתוכיח  כזו,  וקוליגאלית  חברית  וכנות  לפתיחות  שואף

  אשר   מנהיגות.  והסכמה  הקשבה,  שקיפות,  שיח  מתוך  מנהיגותיים   צעדים

  שליחי   כאן  אנחנו .  גיל   או   שכונה,  מושבה  הבדל  ללא   כולן  ואת   כולם  את  רואה

  ועל   ייצוגם  על  בנו  גאים   יהיו  המושבות  שתושבי  ואמונה  תקווה  וכולי  ציבור

 .נעמוד בו והמקצועי הערכי  הרף

 .               ושיח למידה של  משותפים למסעות שנצא ארצה

.                                    מתבקשת  הדעת  הרחבת  בו  עולם,  ואפשרית  זמינה  למידה  בו  בעידן  חיים  אנו

  שלכם   התשוקות  את  שתפגוש  כזו  משותפת  למידה  מתוך  תוכניות  עם  נצא

 . לתושבים למענים ותוביל

  כוונותינו   ובטוהר  שלנו  ברצון,  בנו  מאמין  אני  אבל ,  קל  רק  יהיה  שלא  יודע  אני

 .ביחד טוב כאן לעשות

  תראו   התושבים   ושאתם  והעיניים   הלב  בגובה  לתושבים  נסתכל  שתמיד  ארצה

 . ויוזמות חלומות לקידום שותפים ציבור שליחי בנו
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 בבתי,  לקשיש  במועדון  הנוער  בתנועות  -תדיר  אתכם   נפגוש   שכולנו  ארצה

  באירועים   ההייטק  במשרדי,  החקלאים   במשקים,  ובשבילים  הספר

 .כוחות ונשלב נקשיב, נשמע. המקומיים  ובעסקים הקהילתיים

 אראה,  והחולם  הפעיל  התושב  הייתי  בהם  שנים  אחרי  זה  לתפקיד  הגעתי

  יגיעו   אשר  ויוזמות  חלומות  הגשמת  של  גדול  בביקוש  שלנו  גדולה  הצלחה

 . התושבים  מכם אלינו

:  וביניהם  שניים   או  דבר  כבר  מבין  אבל  רשמי  באופן   משבוע  פחות  כאן  אני

  המשוכלל   התעשייה  אזור  את  לנו  אין,  במשאבים  עשירה  מועצה  לא  אנחנו

 .                                             פעם לא מביכות שלנו והתשתיות בארץ

  העשירות   מהרשויות  אנחנו  במושבות  שלנו  האנושי  שבהון  משוכנע  אני  אבל

 .בארץ

  זוכרים  כולנו,  היוצא  המועצה  ראש  לאיתי  תודה  לומר   רוצה  אני  זו  בהזדמנות

  אחריות  לקחת  עת  לתפקיד  נכנסת  בה  והמחויבות  השליחות  תחושת  את

 אותך  לפגוש  זכיתי, פינקי   של  הפתאומי  מותו  לאחר  מאליה  מובנת  ולא  גדולה

  פעם   בכל...  המושבה  עבר  לשימור  העמותה  או,  הצופים   ראש  מכובע  פעם   לא

  טוב   עשיית  עיניו   שלנגד  סרגל  כמו  ישר  ואדם   במיוחד  טובות  עיניים   פגשתי

  של  שנים  על כולם התושבים  בשם לך להודות לעצמי מרשה אני . קיימא ברת

 . ועשייה שליחות

 יעקב  שכונת  ממייסדי  חנניה   ופנינה  יצחק  וסבתי  סבי  את  לציין   רוצה  אני

  והם   זה  במעמד  אותי  לראות  זכו  שלא  וגנט  ישראל  ואימי  אבי  ואת  בבנימינה

 .                                                 צמחתי שמהם הדוגמא

  בתי   בין  יעקב  בשכונת  כאן  שובב  כילד,  עליי  מהמחשבה  מתרגש  פעם  ומידי

  הוותיקים   וילדות  ילדים  אותם  כל  עבור  טוב  שאעשה  ומקווה  והדודים  הסבים

.  והשבילים  הרחובות  בין   מתרוצצים  ובעצמם   למקום  המחוברים  והחדשים

 . כמוני  לפחות המקום את לאהוב יגדלו שהם מקווה

 :לרגליי נר שמהווים טרומפלדור של ההשראה מעוררי דבריו ומתוך

  צריך .  אותי  קחו?  תנופה   גלגל,  בורג,  מסמר  חסרים.  הגלגל  אני?  גלגל  חסר

 עורכי ?  רופא?  משטרה.  חייל  אני?  חייל  להיות  צריך.  חופר  אני?  אדמה  לחפור

  אין ,  פרצוף  לי   אין.  הכל  את  עושה  אני ,  בבקשה?  מים  שואבי?  מורים?  דין

,  שירות  של  הטהורה  האידיאה  אני:  שם  אפילו  לי   אין,  רגשות  אין ,  פסיכולוגיה

  בני   אין.",  לבנות:  אחד   ציווי  רק  יודע  אני;  דבר  בשום  קשור  איני,  לכל  מוכן

 "" שיהיו נעשה, "אמרו כך, כאלה אדם

   .ומדינתנו  מושבותינו עבור גלגלים, כולנו שנהיה

 : הנוראים בימים ציבור שליח בברכת ואסיים

 וְרָעוֹת צָרוֹת וְכָל

 יִשְרָאֵל  וּלְכָל לָנוּ נָא הֲפָךְ

 וּלְשָלוֹם   לְחַיִים וּלְשִמְחָה  לְשָשוֹֹן

 אֱהָבוּ  וְהַשָלוֹם וְהָאֱמֶת

 . בִתְפִלָתִי  מִכְשוֹל שוּם יְהִי וְאַל
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 . הזה לזמן והגענו וקיימנו שהחיינו

 
 דברי נציגי/ות הסיעות הנכנסות  .6

כל   ליאור זיוון:  לשובם במהרה של  ברצוני להתפלל  החטופים והחטופות    134לפני הכל 

ולהודות לכל אלה ששומרים עלינו בחזית ומאפשרים לנו לקיים את הטקס 

 הזה.
בזמן שניתן לנו  חשבנו שבשם הרוח החדשה של המועצה דפנה ואני נתחלק  

 אבל הבנו שזה נוגד את הפרוטוקול ולכן אני אדבר בשם שנינו. 

עבור אנשים רבים המסלול הפוליטי הוא שאיפת חיים. אני מדבר בשם שנינו  

כשאני אומר שאצלנו זה לא המצב. עבור דפנה ועבורי שירות הציבור במועצה  

הוא המשך ישיר של שנים רבות של עשייה ציבורית במושבות, דפנה בגבעת 

חברי    עדה ואני בעיקר בבנימינה. לשמחתנו, זה המצב עם מרבית אם לא כל

רבה   באופטימיות  אותנו  ממלאת  הזו  העובדה  שנבחרה.  החדשה  המועצה 

לכל   לסייע  נכונה  התושבים,  עבור  נגישה  תהיה  היום  שהמועצה שהושבעה 

תושבי   לכלל  המשותף  הטוב  את  תמיד  שמחפשת  מועצה  מצב,  ובכל  אחד 

 המושבות ברוח מגילת העצמאות. 
 50/50אנחנו גאים לשרת במועצה בין הבודדות בארץ שבה ישנה חלוקה של  

(. מועצה ששליש מחבריה מתגוררים בגבעת  ם גברים/נשים )עם יתרון קל לנשי

בצד המערבי של  יותר משליש  בנימינה וקצת  בצד המזרחי של  עדה, שליש 

את  מופלא  בדיוק  מייצגת  שהמועצה  יצא  כך  אבל  מתוכנן  לא  בנימינה. 

התפלגות התושבים במושבות. מועצה שצפויה לאפשר ולעודד את כלל חבריה  

כחברי קואליצי גם  להיות שותפים לעשייה  הייתה  ה. אנחנו משוכנעים שזו 

 השאיפה במועצות קודמות, אבל שאיפה זו כעת נראית כיעד ריאלי באמת.

אנחנו מאחלים לכולנו שנקפיד לזכור שאנחנו משרתי ציבור. שהכח ניתן לנו  

על ידי התושבים על מנת לייצג אותם ולפתור עבורם את בעיות הכלל. שנשכיל  

תמיד להיות נגישים ונדע תמיד שהשיח שאנחנו מקיימים בינינו מהווה דוגמה 

ם עם מטרה לשיח הכללי שנרצה שיתקיים במושבות. שנזכור שכולנו מגיעי

 משותפת ורצון עז לשפר את חיינו וחיי ילדינו כאן. 

אנחנו מודים לכלל תושבי המושבות שנתנו לנו את ההזדמנות הזו ומאחלים  

 בהצלחה לכלל חברי המועצה הנבחרת! 

,  בוגדים, מחלות מפיצי, אנרכיסטים היינו!  מפגינים  אנחנו שנים שלוש כבר אביטל תבור:

 . בתקווה נאחזנו תמיד אבל קפלניסטים 

,  שלנו  המשפחות,  שלנו הילדים בעבור יותר טובה מדינה פה שתהיה תקווה

 .שלנו הקהילה בעבור, החברים

 שבחר העם של הערכים את לייצג שראויים ציבור נבחרי פה שיהיו תקווה

 . בהם

 . 7.10 ב שם קפא הזמן, עזה בכפר הייתי שבת ביום

  על בהגנה שנרצח ז״ל ליבשטיין אופיר של הבחירות קמפיין של התמונות

  ליבשטיין אופיר. הבתים מגדרות מתנוססות עוד שלו והקהילה המשפחה
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 בקיבוץ הראשונים בין והיה הנגב שער האזורית המועצה ראש היה ז״ל

 .  שלו  הבית על ולהילחם לצאת

 את מספרות והנרצחים  החטופים תמונות, השבילים, בקיבוץ הבתים

  לבין מקום בכל ופורח שממשיך הטבע בין נתפס הבלתי הפער.  הסיפור

  כך כל  שאיבדה קהילה בין נתפס הבלתי הפער.  והכאב הדם, ההריסות

 .  שמתקיים  העדין השיקום תהליך לבין הרבה

 בלהה - מעוז חברינו של הוריו 7.10 ב נרצחו העשרה בנתיב משם רחוק לא

  היטב מכירה אני אבל ז״ל ויעקבי בלהה את הכרתי לא לצערי. ינון  ויעקבי

  לעבוד הכל אף ועל למרות שלו מתפשרת הבלתי העבודה ואת בנם את

 .  ובשלום בתקווה

  כל ״ מאמצת שאני שלו אמא של  ציטוט עם מנדלה גלויית ממעוז קיבלתי

 .  אחריהם״ לרדוף האומץ לנו יהיה אם להתגשם יכולים שלנו החלומות

 אובדן, כאב מלאי חיים סיפורי הרבה כך כל עוד יש, מכל הנורא קרה 7.10 ב

  קרוב כבר החמאס  בשבי שנמצאים וחטופות חטופים 134 יש היום גם. ואבל

 .  שנה לחצי

 !!  לשחרורם להביא הוא ביותר החשוב הדבר היום גם

  שנים וחצי חמש לפני הוקמה המושבות למען ותושבות תושבים - תלם

,  תקין  מנהל בהם בימים. במועצה והתושבות התושבים של הקול להיות

 חברי,  באג׳נדה ראשוניות  מילים היו  ושותפות עבודה תוכנית,   שקיפות

 .  למעשה הלכה אותם להנכיח דאגו תלם של המועצה

 . השותפות ועל הדרך על תודה ומעוז שחר

  חדש חוזה בניית  שמובילה ארצית מתנועה חלק היא חדש חוזה תלם היום

  פעם  אם. העצמאות מגילת של לאורה המדינה לרשויות ות.התושבים בין

 לצד היום,  בלבד שלהן בקהילה להתעסק יכולות היו מקומיות  רשויות

 . להם שנדרש מדיניים אתגרים יש והקהילתיים הרשותיים האתגרים

 לטובת, הנכנס הרשות ראש לטובת -ואני מעוז, נטע - פה נעמוד ואנחנו

  לטובת,  ות.התושבים  לטובת ובעיקר ות.החדשים המועצה ות.חברי

 .  ישראל  מדינת ולטובת עדה גבעת בנימינה

  מושבות   למען  קשה  לעבוד   בכדי  גם  אלא  תקווה  לעשות  בכדי  רק  לא  פה  אנחנו

  הקוראים   ות.לתושבים  ראויים  ונבחריה   המועצה  בהן  מושבות.  יותר  טובות

 .וקהילה בית לה

  ראשית  איתנה  ובריאות ארוכים חיים לכם אאחל מכובדי המועצה ראשי שלומי פרץ: 

  ובעיקר הדרך על, העשייה על. היוצאת המועצה לחברי להודות מבקש אני

 . טוב לעשות והרצון הנכונות על

  הנושאים   כמות  את  מלהכיל  מועט  והזמן  קצרה  היריעה,  בדברים  אאריך  לא

 חן  גבעת  שכונת,  יוספטל  שכונת  בתושבי  תקווה  לטעת  אבקש.  לטפל  יש  בהם

,  הפועל  אל  תוכניות  להוציא  רבות  שנים  ואחרי  אתכם  להיטיב  נדע  שכמועצה

  תקווה   לטעת,  שלהם  ובמשפחות  שלנו  המיוחדים  בילדים  תקווה  לטעת

  תקווה  לטעת אבקש. אותם לכבד שנדע  שלנו בהורים, שלנו ובסבתות בסבים
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 תקווה  לטעת  אבקש.  זה  עם  זו  ובשלווה  בשלום  כאן  לחיות  שנדע  כולנו  בלב

 לך  גיל...בברכה  אסיים.  שלנו  הלוחמים,  הפצועים ,  החטופים  משפחות  בלב

 . ישראל את  והושעת זו בדרכך

 ראשי,  ויסברג  איתי  היוצא  המועצה  ראש,  חנניה  גיל  הנכנס  המועצה  אשר ענת חולי: 

  ובהווה   בעבר  מועצה  חברי,  בנוכחותם  אותנו   שמכבדים  בעבר  המועצה

 : נכבדים ותושבים

 שתמונת  רק,  יובל  כמחצית  לפני  נכחתי  בו   זהה   במעמד   כיום  ניצבת  אני

  גברים   מועצה  חברי   בין יחידה  הייתי אז,  מעודדת  יותר  הרבה   כיום  המועצה

 . מועצה  מחברי מועצה חברות יותר  יש בו למצב הגענו היום ואילו

  לפנינו   שניצבים  הרבים  האתגרים  מול  להתמודד  נוכל  שיחד  תקווה  אני

  החדשה   שהמועצה  מאמינה  אני .  ישראל  למדינת  פשוטה  לא  מאוד  בתקופה

,  התושבים  של  קהילתי  –  הכפרי  הצביון  על  לשמור  מנת  על  שניתן  כל  תעשה

 . האזור של הטבע ונכסי הקהילות של המורשת טיפוח תוך

  יצירת   תוך,  למועצה  התושבים  בקירוב  רבה  חשיבות  רואה  אני  מועצה  כחברת

 .  יותר טוב לעתיד ותקווה שיתוף, אמון

 באחריות  מעורבים  ולהיות  חלק  לקחת  אתכם  מזמינה  אני,  יקרים  תושבים

  טוב  מקום ליצור נוכל ביחד כי, הנבחרים המועצה חברי כל עם יחד משותפת

 .למחר ולדאוג  האתמול על לשמור, בו לחיות

  וכן   שיידרש  ככל  לסייע  ואשמח  המועצה  כראש  לגיל  בהצלחה  מאחלת  אני

 . המועצה חברי כל של להצלחתם

  חיילינו  כל  בו  אמיתי  חירות  חג,  יותר  טובים  ימים  לכולנו  מאחלת  ומכאן

 .לביתם במהרה ישובו חטופינו וכל  בשלום ישובו

 

 , נְחשֶת -כְמוֹט אֲנִי שֵרוּת בְיוֹם"

 : צִיוֹן – וּשמוֹ נַפָח בִידֵי בַרזֶל-כְגוּש

 חֲרשֶת -גַלגַל , מַגָל – כִרצוֹנךָ חָרשֵנִי

 ( בוטינסקי'ז זאב"  )וּפִגיוֹן חֶרֶב אוֹ

 

 ,כאן להיות מרגש : אסתי רוזנסקי

 . עדה גבעת קהילת את - נהדרת קהילה במועצה לייצג זכינו ואני תמיר

 ! 120 הולדת יום השנה שחוגגת המושבה את

 הגבעה   תושבי  כל  של   והציפיות  הצרכים  את  להביא,  שנצליח  מקווה  אני

 וגבעת  בנימינה,  המושבות  שתי  למען   המיטב  את   ולעשות,  המועצה  לשולחן

 .עדה

  יכולות ,  כישורים   רבי  מועצה  וחברי  ורענן  חדש  מועצה  שולחן  פוגשים  אנחנו

 . טוב ורצון

 . ישר ובשכל הלב בתבונת אותנו שיוביל גיל על סומכת אני

 .לחתור צריכים אנחנו ולזה - ביותר הטוב מגיע שלנו למושבות



 02.04.2024מיום    02-2024ן טוקול ישיבת מועצה  מן המנייפרו             15 

 

 מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדבריםפרוטוקול חתום  

 

 בחודשים  קשה  עבודה  שעשו  אחת  עדה  גבעת  בסיעת  לחברינו  בתודה  אסיים

 .תודה.  היוצאת במועצה ולנציגינו, האחרונים

  חג  לחגוג נוכל וכולנו, הביתה  במהרה יחזרו והחיילים שהחטופים מקווה אני

 . אמיתי חירות

 , ויקרות יקרים ונכבדות נכבדים דרור לוי:

,  למושבות  חדש  עתיד  סיעת  בשם  דברים  נושא   שאני  לומר  רוצה  אני   ראשית

 .מהמעמד והתרגשותה תמיכתה את ומוסרת ל"בחו מיכל

  עם   קמפיינים,  פשוטה  לא  מאד  תקופה  בתוך  מאתגר  בחירות  מסע  כולנו  עברנו

  ציבור   ונבחרות  נבחרי,  כאן  אנחנו,  הכל  למרות  והנה  בעבר  נראו  שלא  אילוצים

 . המושבות  לטובת,  הבית  לטובת   חיובית  עשייה  והיא  אחת   במטרה  מאוחדים

, שלנו  הקהילה  חזקה  כמה   למדתי  בכלל  האחרונה  והשנה  הקמפיין  במהלך

  לעשות   התושבים  מוכנים  הרבה  וכמה  רבים  כמה  לגלות  הופתעתי   ושוב  שוב

 .  יותר טוב כאן שיהיה כדי רק

 תודה.  האחרונות  השנים   לאורך  ופועלכם  זמנכם  על  היוצאת  למועצה  תודה

 .  סוערים במים הספינה הובלת על היוצא המועצה ראש, לאיתי רבה

 המועצה   וחברות  חברי  וכל,  הנבחר  המועצה  ראש  חנניה  לגיל  בהצלחה

 .  משמעותיים  להישגים נביא, פעולה בשיתוף, שיחד משוכנע אני, הנבחרים

 לפעול  נוכל  בהם  ודרך  מקום  בכל  משמעותית  לעשייה  מחויבים  ואני  מיכל

 להקשיב  מתחייבים  אנחנו.  והתושבות   התושבים  ולמענכן  למענכם,  לתרום

 . נבחרנו כך לשם – הציבור את ולשרת לתושבים

  ישובו   החטופים  שכל,  טובות  ובשורות  יותר  טובים   ימים   שנדע  בתקווה   אסיים

 . בשלום הביתה יחזרו והחיילות החיילים ושכל לביתם במהרה

 .תודה

 
 ה חתימכמורשה אישור ראש המועצה  .7

 אישור ראש המועצה, גיל חנניה, כמורשה חתימה.  ניצן מחנאי גרמן:

 12 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
 . ראש המועצה כמורשה חתימהמליאת המועצה מאשרת את מר גיל חנניה  - 6החלטה מס' 

 

 לתכנון ובניה יישובי הברוןאישור ראש המועצה כנציג המועצה בוועדה המקומית  .8
חנניה,   ניצן מחנאי גרמן: גיל  המועצה,  ראש  לתכנון  אישור  המקומית  בוועדה  המועצה  כנציג 

 ובניה יישובי הברון.

 12 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
  המועצה   כנציג  המועצה  ראש  חנניה  גיל  מר  את  מאשרת  המועצה  מליאת  -   7החלטה מס'  

 . הברון יישובי  ובניה לתכנון המקומית בוועדה



 02.04.2024מיום    02-2024ן טוקול ישיבת מועצה  מן המנייפרו             16 

 

 מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדבריםפרוטוקול חתום  

 

 

 .כרמל  ונחלים ניקוזאישור ראש המועצה כנציג המועצה ברשות  .9
 . כרמל ונחלים ניקוזאישור ראש המועצה, גיל חנניה, כנציג המועצה ברשות  ניצן מחנאי גרמן:

 12 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
  המועצה   כנציג  המועצה  ראש  חנניה  גיל  מר  את  מאשרת  המועצה  מליאת  -   8החלטה מס'  

 . כרמל ונחלים ניקוז ברשות

 
 כדירקטור מטעם המועצה במט"ש חדרה אישור ראש המועצה  .10

 כדירקטור מטעם המועצה במט"ש חדרה  , גיל חנניה,אישור ראש המועצה ניצן מחנאי גרמן:

 12 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

       
מס'     מטעם   כדירקטור  המועצה  ראש  חנניה  גיל  מר  את  מאשרת  המועצה  מליאת  -   9החלטה 

 . חדרה  ש"במט המועצה

 
 אישור ראש המועצה כנציג המועצה באיגוד ערים לאיכות הסביבה שרון כרמל  .11

חנניה ניצן מחנאי גרמן: גיל  המועצה,  ראש  לאיכות  ,אישור  ערים  באיגוד  המועצה   כנציג 

 הסביבה שרון כרמל.

 12 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
ראש המועצה כנציג המועצה  מליאת המועצה מאשרת את מר גיל חנניה    -  10החלטה מס'  

 . באיגוד ערים לאיכות הסביבה שרון כרמל

 
 המועצהקבוע לישיבות קביעת מועד  .12
13.  

 . 18:30יום שני בשעה  –קביעת מועד קבוע לישיבות המועצה  ניצן מחנאי גרמן:

 12 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

     מועד קבוע לישיבות כ 18:30בשעה  שנימליאת המועצה מאשרת את יום  -  11החלטה מס'       

 . המועצה      

 , בזאת ננעלת ישיבת המליאה

 

  גיל חנניה           ניצן מחנאי גרמן

 המועצה ראש                                                                           המועצה מנכ"לית


